
 

Rada spolku se sešla 4. 4. 2018 ve složení všech pěti členů (O. Shonová, M. Summerová, Š. 

Kučerová, H. Kopsová, R. Kosobud).  

Předmětem jednání byla snaha R. Kosobuda o méně formální pojetí spolku a jeho aktivizaci. 

R. Kosobud předložil nejrůznější návrhy činností, které by podpořily spolupráci školy a rodiny, včetně 

možného loga spolku. Vše bylo diskutováno v kontextu se stanovami spolku.  

 Prvotním úkolem bude doplnit stavy členů (zástupců jednotlivých tříd) a získat pro spolupráci 

více aktivních rodičů. Vzhledem k vybírání členského příspěvku právě v tomto období budou rodiče 

prostřednictvím webu školy opětovně seznámeni se smyslem a činností spolku.  

Dalšími tématy diskuze bylo vyúčtování plesu, hospodaření za rok 2017, návrh rozpočtu na 

rok 2018, skartace starých materiálů a příprava členské schůze 26. 4. 2018. 

Zapsala: Mgr. Olga Shonová, předsedkyně spolku  


